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Geachte raadsgriffie,

In 2022 werd voor het eerst in het voorjaar een festival georganiseerd
rond grote delen van de Wythmenerplas. Daarvoor werd een flinke
oppervlakte van het recreatieterrein bedekt met stalen platen voor aan-
en afvoer van containers en andere benodigdheden en werden verschillende
podia neergezet.

De gevolgen waren:

1) wekenlange beperkte toegankelijkheid voor recreanten, met name
wandelaars;

2) langdurig afgestorven delen van de grasvelden rond het water die ook
nog kwalijk roken, zeer nadelig voor zonnebaders, zwemmers en spelende
kinderen;

3) maandenlange aanwezigheid van restanten van fijn versnipperde plastic.

Vooral de blijvende hoeveelheid micro-plastic in en onder de grasmat is
zorgelijk en dat in een door veel Zwollenaren graag gebruikt
recreatiegebied.

Een en ander heb ik op 17 juni 2022 aan de betreffende wethouder 
) per mail laten weten en voorgesteld om dergelijke

festivals elders te houden. Er zijn ongetwijfeld braakliggende terreinen
rond Zwolle te vinden die zich beter lenen voor festivals zonder dat
recreanten langdurig worden gehinderd. Ik heb als voorbeeld genoemd
terreinen in de  de buurt van het Milieubrengstation van de ROVA.

Ik heb een mail ontvangen met de mededeling dat mijn opvattingen 'binnen
de organisatie zijn weggezet', maar verder niets meer vernomen.

Nu, in april 2023 herhaalt zich hetzelfde scenario en worden weer grote
delen rond de plas met stalen platen, containers en podia bezet.

Mijn verzoek is of de gemeenteraad een en ander niet eens op de agenda
kan zetten om de voors en tegens van het houden van festivals in het
recreatiegebied rond de Wythmenerplas af te wegen.

Met vriendelijke groet,




